

**ANALISIS AJÉN AGAMA DINA NOVEL SAREBU PEUTING KANGGO
MUHAMMAD KARYA FAHD DJIBRAN JADI ALTERNATIF BAHAN
PANGAJARAN KELAS XI SMA.**

ku

**Riska Legistari Febri
NIM 185030082**

RINGKESAN

Ieu panalungtikan miboga tujuan pikeun mikanyaho ajén kaagamaan dina novél Seribu Malam Pikeun Muhammad karya Fahd Djibran sarta ngagunakeun analisis ieu minangka alternatif bahan pangajaran pikeun siswa kelas XI SMA. Ieu panalungtikan ngagunakeun panalungtikan déskriptif. Panalungtikan déskriptif nya éta panalungtikan anu dimeunangkeun tina data kualitatif jeung hasil analisisna mangrupa narasi. Sumber data dina ieu analisis nya éta novel Seribu Peuting pikeun Muhammad karya Fahd Djibran jeung sababaraha buku pununjang séjénna. Pangarang karya sastra nyoba mintonkeun ajén-inajén kahirupan dina karya sastra. Ajén-inajén pangajaran anu ditepikeun dina novél Seribu Peuting pikeun Muhammad téh patali jeung ajén-inajén kaagamaan. Hasil tina ieu panalungtikan dipiharep bisa mantuan maham kana novel Sarébu Peuting pikeun Muhammad karya Fahd Djibran sarta bisa dijadikeun référénsi pikeun panalungtik saterusna, sangkan meunang ide-ide anyar pikeun ngalegaan sawangan jeung pangaweruh dina widang sastra. Ieu novel méré katerangan ka nu maca ngeunaan kalungguhan agama dina kahirupan sapopoé. Kalawan agama, hiji jalma boga cara hirup pikeun ngalaksanakeun. Dumasar kana hasil panalungtikan, bisa dicindekkeun yén aya sababaraha ajén kaagamaan dina novél Seribu Malam Pikeun Muhammad karya Fahd Djibran, nya éta akhlak nu patali jeung Alloh, akhlak nu patali jeung diri sorangan, akhlak nu patali jeung kulawarga, akhlak nu patali jeung masarakat, jeung akhlak nu patali jeung semesta. Dumasar kana hasil panalungtikan, analisis ajén-inajén kaagamaan dina novél Seribu Malam Pikeun Muhammad karya Fahd Djibran bisa dijadikeun alternatif bahan ajar aprésiasi karya sastra dina nganalisis eusi novel, sangkan leuwih gampang. siswa pikeun nambahan pangaweruh dina widang sastra.

Kecap kunci: analisis, ajén kaagamaan, novél, bahan ajar, aprésiasi karya sastra